



SWEETPICTURES

PRESS RELEASE (BM)

Portal sweetpictures.com.my adalah sebuah platform “on-demand” fotografi perkahwinan secara dalam talian bagi pelanggan yang ingin mencari dan menempah jurufoto untuk sesi fotografi. Platform ini dilihat dapat membantu dan memudahkan para pelanggan. Sweetpictures adalah sebuah syarikat jurufoto perkahwinan pertama dalam Malaysia yang menyediakan servis perkhidmatan “on-demand” fotografi perkahwinan. Kami telah berkerjasama dengan ramai jurufoto yang berpengalaman dan mempunyai reputasi yang terbaik di mana mereka mampu memberi hasil foto dan video yang profesional serta servis yang berkualiti kepada pelanggan. Di sweetpictures juga, kami lebih fokus untuk mengambil gambar yang mempunyai aksi spontan, kegembiraan dan pelbagai emosi dalam setiap majlis perkahwinan yang digabungkan dengan sesi potret pasangan pengantin dan keluarga terdekat.

Ditubuhkan pada 2008, Sweetpictures (mulanya ditubuhkan di Kuala Lumpur) telah mengambil gambar lebih daripada 10,000 majlis perkahwinan dalam masa 10 tahun beroperasi. Kami akan meluangkan lebih masa dengan pelanggan kami untuk berbincang bagaimana untuk menghasilkan gambar dan video dan berkualiti tinggi, berbanding hanya fokus kepada jualan yang mana akan menambahkan kos pembelian pelanggan kami. Kami juga telah melatih jurufoto dan juruvideo kami dengan kemahiran yang tinggi setiap bulan untuk memastikan kesemua pasukan adalah di tahap paling baik.

Kami menghargai semua pelanggan, tanpa mengira jumlah belian mereka dan kami berusaha untuk memberi pelanggan kami pakej dengan harga mampu milik. Harga sesi fotografi bermula serendah RM600 untuk sesi fotografi pra-perkahwinan selama 2 jam.

Setakat ini, tempahan yang paling tinggi ialah Resepsi dan ianya adalah majlis yang terbanyak di Malaysia.



SYARIKAT:

SWEET STUDIO SDN BHD (1094463-k)

ALAMAT:

54-1, Jalan Danau Lumayan 1, Danau Lumayan Business Centre, 56000 Cheras Kuala Lumpur.

PORTAL:

www.sweetpictures.com.my

NOMBOR TELEFON:

03 9174 6868

E-MEL:

hello@sweetpictures.com.my

MEDIA SOSIAL KAMI:

www.facebook.com/sweetpictures

www.instagram.com/sweetpictures_kl

www.twitter.com/sweetpictureskl